
Referat 
Medlemsmøte/Årsmøte 2024 

Forskerforbundet ved UiB 
Tid: Tirsdag 06. mars kl. 14.00 – 17.00 

Sted: ChrisƟes gate 18, 4. etg. 
  
Tilstede: 31 deltakere 
 

Lokallagsleder Steinar Vagstad ønsket velkommen. Innkalling og dagsorden var sendt ut Ɵl alle medlemmene og 
ble godkjent. 

Dagsorden: 
 
1. Innlegg: 
«Universitetets reƩ Ɵl bruk av ansaƩes forskningsarbeider og undervisningsmateriale» et meget engasjerende 
innlegg ved førsteamanuensis Torger Kielland 
 
2. Årsmøtesaker 
Valg av ordstyrer: Runa Jakhelln ble valgt som ordstyrer. 

 
2.1. Årsmelding 2023 ble gjennomgåƩ og godkjent 
3.1 Regnskap 2023 ble gjennomgåƩ og taƩ Ɵl eƩerretning 
3.2 BudsjeƩ 2024 ble gjennomgåƩ og godkjent 
4. Meldte saker Ɵl årsmøte. 

Det var meldt en sak. Ønsker om å diskutere vervet undervisningsleder og Ɵlsvarende verv og vilkår og 
forventninger knyƩet Ɵl denne type verv.  Saken ble lagt frem av Siri Lange, og det var en diskusjon og 
erfaringsutveksling bland de fremmøƩe.  I Innspill fra salen var i Ɵllegg belønning/økt lønn, muligheter Ɵl å se 
på dobbel opptjening Ɵl forskningsfri. Det er også nyƫg å fremskaffe en oversikt over dagens prakƟsk ved de 
ulike fakultetene og på bakgrunn av denne vurdere behov for en mer helhetlig arbeidsgiverpoliƟkk. 

Saken ble taƩ Ɵl eƩerretning, og inngår som del av arbeidsprogrammet vårt: «Arbeide for kompensasjon for 
ekstrainnsats ved UiB: verv, utvalg, arbeid på eksternfinansierte prosjekt.»  

Vi tar det Ɵl eƩerretning. 
 
5. Arbeidsprogram 2024 ble gjennomgåƩ og godkjent*  

*Under pkt. Arbeidsforhold. Arbeide for: redusert midlerƟdighet: bedre bakgrunnsdata knyƩet Ɵl årsak for at 
midlerƟdige sluƩer er ønskelig  

6. Valg av valgkomite, kandidatene ble presentert og valgt ved akklamasjon. ** 
**Universitetsbibliotekar John-Wilhelm FlaƩun - Universitetsbiblioteket, førsteamanuensis Asbjørn Engevik - 
Universitetsmuseet, Administrasjonssjef Gro Aase – insƟtuƩ for sosialantropologi/insƟtuƩ for geografi og 
professor Dag Haugland – insƟtuƩ for informaƟkk 
7. Suppleringsvalg eƩ styremedlem. Jan Heiret gikk ut av styret 31/12 – 23, John-Wilhelm FlaƩun presenterte 
valgkomiteens forslag Ɵl nyƩ styremedlem.  Dosent Benedicte Mosby Irgens – insƟtuƩ for fremmedspråk, hun 
ble valgt ved akklamasjon. 
 
8. Forslag om vedtektsendring  

Vedtektsendringene er i hovedsak reƩelser av følgefeil fra årsmøtet i 2023 hvor vi gjorde 
vedtektsendringer i styrets sammensetning.  
Det ble også reƩet et par andre småƟng. Endringene ble godkjent ved akklamasjon.  

 


